
 MARIO ŽUPAN: 

 - Hvala poštovani predsjedniče Skupštine. Uvaženi gradonačelniče Grada Zagreba  

 gospodine Tomaševiću, 

 Pa evo imamo ovaj stupić u ruci. Rekli ste da ćete ga staviti još na neke lokacije. 

Međutim, nas zanima u ovoj Gradskoj skupštini, a mislim i da gradsku javnost zanima i građane 

Grada Zagreba koliko plaćate jedan ovakav stupić. Mi smo ga kupili za 181 euro službeno na 

račun.  

Nas zanima koliko ga vi plaćate, koliko ste postavili stupića u Gradu Zagrebu i koliko je to 

koštalo Proračun Grada Zagreba. Hvala vam. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Nisam rekao negdje da ćemo ga staviti na neke lokacije. Rekao sam na Trgu žrtava 

fašizma da ćemo ga staviti.  

Dobiti ćete… Nemam pojma koliko ga plaćamo. Dobiti ćete odgovor. U javnoj nabavi, imamo 

javnu nabavu. Ako imate ikakvih, ako mislite da je tu… Mislim otvoreni je postupak javne 

nabave. Niko se nije žalio. Tako da dobiti ćete odgovor koliko se plaća jedan takav stupić.  

 Mislim ne znam, vi imate neku fiksaciju na tu komunalnu opremu u HDZ-u.  

Sjećam se da ste ono jednom željezo vadili iz željezničke pruge. Tako da nećete vaditi željezo 

iz željezničkih pruga po cijeloj Hrvatskoj kako bi onda u Zagrebu imali željezne stupiće.  

Zato se mi držimo ovih plastičnih jer ovako da ne padnete u napas pa da ne nestanu sa ulice. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala lijepo. Gospodin Mario Župan se prijavio za dodatno obrazloženje.  

Izvolite zastupniče. 

 

 MARIO ŽUPAN: 

 - Evo vidim da je teško raspravljati sa gradonačelnikom o normalnim pitanjima pa 

molim video prvo.  

 

 ??? (video isječak): 

 - Ali opet se vraćamo na ove biciklističke staze jer ste tamo upravo zbog biciklističke 

staze ispred Pravnog fakulteta srezali ja ne znam koliko parkirnih mjesta.  

Koji je udio biciklista uopće u prometu? 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ (video isječak): 

 - Pa gledajte, da bi imali veći udio biciklista u prometu moramo imati… 

 

 ??? (video isječak): 

 - A di sad to želite? 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ (video isječak): 

 - Ne, ne, samo malo. Pa želimo kao i svi… 

 

 ??? (video isječak): 

 - To je taj rat automobilima. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ (video isječak): 



 - Ne, nije to. Znači, svaki vozač automobila koji vidi bicikl bi trebao biti sretan jer to 

znači da će on imati manju gužvu s automobilima, svaki. Znači, ključna stvar je da imamo više, 

da nemamo za svaku vožnju, baš svaku vožnju vožnju autom. 

 

 ??? (video isječak): 

 - Ali vi to kao da krojite grad prema sebi, kako vama paše. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ (video isječak): 

 - Ne, to nije točno… 

 

 MARIO ŽUPAN: 

 - Evo gradonačelniče vidjeli smo prilog. Grad krojite prema sebi.  

 Naše pitanje, od gospodina Hermana i mene je bilo samo koliko stupića su građani 

Grada Zagreba dobili u Gradu Zagrebu, koliko to košta, koliko ih je u vašem mandatu 

postavljeno fizički. Znači, niko nije aludirao ni na nikakav kriminal, ni zlouporabu javne nabave 

nego… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …jednostavno argumentirano pitanje da odgovorite nama i građanima Grada Zagreba. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala. Hvala. Jeste li vi tražili od Nove suglasnost za emitiranje javno njihovog 

sadržaja televizijskog? 

……(Smijeh)…… 

 Gradonačelnik ima riječ. Izvolite. 

 

 MARIO ŽUPAN (iz klupe): - To je javno dostupan …… 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Je, javno dostupan, da, da. Baš bi bilo dobro da dobijete tužbu za autorska prava.  

Znači, sad ćete krasti video priloge nakon željeza iz željezničke pruge. 

 Što se tiče, evo provjerio sam da dobijete odmah i cijenu. Nema tu, kod nas je sve 

transparentno. Znači, 146 eura bez PDV je metalni stupić a 173 eura je plastični, ovaj elastični 

tzv. Bila je javna nabava. Bilo je nekoliko ponuda. Tako da u tom smislu kao što ste i sami rekli 

nema tu ništa… 

……(Nerazumljiva upadica g. Maria Župana iz klupe)…… 

 Da, rekao sam bez PDV. 

 Što se tiče, što se tiče, što se tiče, što se tiče automobila i bicikala znači ne znam od kud 

vam, uopće ne razumijem gdje idete s time. Znači, ja posjedujem osobni automobil i naravno 

da… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala gradonačelniče. Evo vrijeme je isteklo. Gospodin Nikola Zdunić je sljedeći 

zastupnik koji će postaviti pitanje, dati prijedlog ili objašnjenje. Izvolite zastupniče. 

 

 

 


